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M Ě S T O  K U T N Á  H O R A  

Odbor správy majetku 

Zpráva pro jednání 

Rady města Kutná Hora 

dne 19.04.2023 

Zprávu předkládá: Maternová Blanka, Ing. - vedoucí odboru 

Zprávu zpracovali: Holubová Markéta 

Zápis sportovní komise 

Návrh na usnesení: 

Rada města Kutná Hora 

bere na vědomí  

zápis sportovní komise ze dne 28.3.2023 

 

  

 

 

Důvodová zpráva: 

 

Text důvodové zprávy tvoří příloha materiálu - Zápis jednání sportovní komise ze dne 

28.3.2023. 

 

 

 

 

 

Příloha č. 1: 03_Zápis_SK_28_3_2023 

 



 Číslo materiálu : 4/xx 

Komise: Komise sportovní                                                      

Datum:   28.3.2023                                                         RM 19.4.2023 

Přítomni: 

 

 

 

 

 

Host: RM 

 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

 

J. Třískala, K. Ptáček, Š. Vrána, J. Hubalová, F. Nedvěd, 

A. Salák, R. Hanuš, 

 

Zápis: M. Holubová 

P. Ovčačík – vedoucí oddělení sportu 

 

Mgr. Lukáš Seifert – starosta, Kateřina Špalková - místostarostka,  

Ing. Josef Treml – radní  

 

T. Pilc, J. Kremla, V. Šnajdr 

 
 

 

Příští jednání: 25.4.2023 17.00 zasedací místnost v hale Klimeška 

 

1) Návrh usnesení pro RM:        

 

 RM města Kutná Hora  

 

 

1. b e r e  n a  v ě d o m í  

 

         zápis sportovní komise ze dne 28.3.2023 

 

 

            

 Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová                   

   

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

Program jednání: 

 

1. Společná správa sportovišť 

2. Návrhy případných úprav dotačních titulů pro rok 2024  

3. Následná diskuze 

 
 

Společná správa sportovišť 

Na dnešním jednání komise se ujal slova pan Mgr. Lukáš Seifert, starosta města a představil plánovaný 

návrh koncepce realizace společné správy sportovišť (možný ve variantě příspěvkové organizace). 

Cílem společné správy sportovišť je šetřit zdroje, techniku, zlepšit dostupnost a zvýšit využití 

sportovišť. 

 

Návrh realizace:  

- I. etapa  zapojení hal – Klimeška, sokolovna Malín, hala Bios a tělocvičny škol 

- předběžný časový plán realizace je od 1/2024 

- reference budou získávány v městech ČR  

- dalšími kroky bude zapojení i dalších sportovišť 



Sportovní komise dává doporučení společné správě sportovišť ve formě příspěvkové organizace 

a spuštění I. etapy.  

 

Návrhy případných úprav dotačních titulů pro rok 2024  

Zaslat návrhy úprav (registrované mládeže, granty, atd.) do 11. 4. 2023  

 

Calendarium Cuthna 

Místostarostka paní Kateřina Špalková krátce informovala o plánovaném připomínkování  pravidel 

pro rozdělování dotací z Calendarium Cuthna, kde by mohlo dojít ke změně a nově by se vztahovala 

i  pro sportovní akce.  

 

Diskuze: 

 

Příští jednání sportovní komise: 

Příští jednání sportovní komise –  25.4.2023 v 17,00 zasedací místnosti v hale Klimeška  

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

4) Reakce rady města: 

 

Zapsal: M. Holubová 

Elektronicky ověřil:  Jan Třískala 

Datum: 4.4.2023 
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